

Biographie



Mélanie Bouchard, born in Montréal in 1975. As a kid she was always drawing, crafting, she always liked to create. At 40 now Mél@nie discovered painting, self-taught painter, creative and authentic she vibrate to the rhythm of her brushes, happy and free to express herself through her unique style and colors. She favors an intuitive and innovative technic of her own. Mel@nie uses multiple tools and mediums like oil paint, brush, sponge and spatula. She gives us lively and authentic art work. Mel@nie paint with intuition, driven by her feelings and her surroundings. Transpose how she feels to canvas is what motivate her art.

Artist name: Mél@nie

Home: Mansfield, Quebec, Canada

Âge: 40

Artistic journey: self-taught artist, previously exposed at Galleries Project Multitude, Galleries MAD Gallery Milano ITALIE

Email: melany2222@msn.com

Facebook page : <https://www.facebook.com/peinturemelanie/>

Biographie

Mélanie Bouchard née à Montréal .Enfant elle dessinait, elle coloriait, elle a toujours aimé créer. Depuis quelque mois à ces 40 ans Mél@nie a découvert la peinture, peintre autodidacte, créatif et authentique elle vibre au rythme de ses pinceaux, heureuse et libre d'exprimer à travers ses couleurs son style unique. Elle privilégie une technique intuitive et innovatrice qui lui est propre. Elle utilise différents outils et médiums dont l'huile, le pinceau et la spatule. Elle nous livre des œuvres vivantes et authentiques.

Elle ces sentiments ou la perception de ce qu'il l'entoure. Sa motivation c'est de traduire à sa façon ce quelle j'aime ou ce qu'elle déteste par le langage de la peinture. Certaines de ces toile son exposer à la Galerie Projet Multitude à Blainville. Ainsi à la Galerie M.A.D Galerie Milano en Italie.

- Nom d'artiste; Mél@nie

Email :melany2222@msn.com

- Page Facebook; www.facebook.com/peinturemelanie/